

CERTIFICATE

No. 110060

ECOSOIL DOO SERBIA
Grkinja BB 18240 Gadzin Han
Serbia

CONTRACTED PRODUCERS/PROCESSORS:

Trajkovic AG household, Zvonko AG household, Association BioHumus Zaplanje

Based on its inspection and on a signed contract, the Institute for Marketecology (IMO) herewith certifies that the above mentioned company participates in the certification procedures analogous to Regulation (EC) No. **834/2007** and (EC) No. **889/2008** and is entitled to manufacture and/ or to deal with products suitable for organic agriculture according to (EC) No. **834/2007** and (EC) No. **889/2008**.

Aufgrund der durchgeführten Inspektion und den vorliegenden Vertragsgrundlagen bescheinigt das Institut für Marktökologie (IMO) dem obengenannten Betrieb, dem Kontrollsystem analog der Verordnung (EG) Nr. **834/2007** und (EG) Nr. **889/2008** zu unterstehen und Produkte für die Verwendung im ökologischen Anbau gemäß Verordnung (EG) Nr. 834/2007 und (EG) Nr. 889/2008 herstellen und/oder in Verkehr bringen zu können.

Product
Produkt

Granulated Organic Fertilizer, Liquid Organic Fertilizer

Quality
Qualität

Approved for the use in organic agriculture according to Regulation (EC) No. 834/2007 and (EC) No. 889/2008

Validity
Gültigkeit

from date of issuance until inspection 2011

Date of Inspection(s)
Datum der Inspektion

3.02.2011

Restrictions
Einschränkungen

Provided tolerance by the authorities of import

Weinfelden, 11.02.2011

Institute for Marketecology (IMO)

